

GDK-sektionen protokoll för Grafisk design och kommunikation

## Styrelsemöte 2018-11-26 kl: 12:15 – 13:00

### Närvarande

Alicia Bohlin, Rebecka Walfridson, Linn Gustafsson, Hanna Leinonen, Kalle Lindén, Ebba Meyer, Linnéa Gistrand, Maja Haglund, Disa Celén, Rebecka Skoog.

### Mötets öppnande

### Val av mötesordförande

Till mötesordförande väljs Alicia Bohlin.

### Val av mötessekreterare

Till mötessekreterare väljs Hanna Leinonen.

### Val av justerare

Till mötesjusterare väljs Linn Gustafsson.

### Adjungeringar

Inga adjungerade.

### Mötets behöriga utlysande

Finner mötet behörigt utlyst.

### Godkännande av dagordning

Dagordning godkänns utan ändringar.

### Föregående protokoll

Vi måste öka medvetenheten om våra evenemang då det känns lite tråkigt att det inte kommer så mycket folk.

Vi tänker att vi gör en utvärdering av vårt år och tipsar nästa års styrelse om att göra en enkät för att starta upp sitt år med t.ex. frågor om vad GDK:are vill gå på för event.

### Event

#### **Studieresa**

Kolmårdens buss är inom vår budget.

Vi lägger upp en enkät som intresseanmälan så fort som möjligt för att få ett hum om hur många som vill åka och försöker preliminär boka bussen så länge.

Linnéa har mejlat Moderna Muséet men inte fått svar. Hon ringer när vi vet hur många vi kommer, annars dyker vi bara upp.

## **MT<3GDK**

Trappan är bokad av MT.  
Arbis är ett annat förslag.

## **Rekrytering**

Det är sex personer som är registrerade och det är även sex stycken vi har fått pengar för från Liu. Vi mejlar de som är registrerade igen för att se vart de ville ha sitt presentkort och sen får vi betala ut dem asap!!

## **Mentorskapsprogramet**

Det går nog inte att köpa mat för äskade pengar men vi kollar i redovisningen hur det såg ut förra året. Det kanske går med plockmat eftersom småkakor är okej.

Det är 4 mentorer än så länge men Maja har mejlat fler alumner, de som höll föreläsning för oss förra veckan och hoppas på napp där.

Vi skulle fått alumnidatabasen idag men hon blev sjuk så vi kunde inte skriva på utan hoppas få den senare i veckan.

Adepter-anmälan öppnar på torsdag och hoppas vi får avtalet och databasen innan det.

## **Äskningar**

### **Föreläsning stresshantering**

Alicia ska skriva till My idag.

Ett annat förslag är att höra av sig till Lina Skandevall.

## **Byråöl**


Vi diskuterar fram och tillbaka och det blir ingen byråöl i år. Vi fortsätter planeringen så vi kan ha den i vår i stället.

## **Övriga frågor**

### **Nästa år**

Vi måste ha en bättre överlämning. För det första måste vi sitta med när äskningen görs. Vi gör ett "master-testamente" med övergripande schema och likande samt alla skriver i sina testamenten att det är viktigt att ha koll på äskningarna.

Alla kollar upp till första mötet nästa år vad som ska göras på vårterminen.



Ordförande Alicia Bohlin



Sekreterare Hanna Leinonen



Justeringsperson